
Geachte Raadsleden, 
 
Middels deze brief willen wij onze bezorgdheid uiten over het voornemen van de gemeente Gemert-
Bakel om een begraafplaats te realiseren in het recreatie gebied Nederheide.  
Ik heb deze informatie reeds gedeeld met de wethouder en enkele raadsleden maar vind het toch 
belangrijk dat via deze weg ook alle andere raadsleden op de hoogte worden gebracht. 
Wij hopen dat jullie de onderstaande informatie zorgvuldig in overweging nemen bij het bepalen van 
de kaders en eventuele vergunningen voor deze en ander locaties. 
 

Een begraafplaats midden in een recreatiegebied? Dat kan toch niet waar zijn! 
 
De bestemming van de natuur begraafplaats is het rood omlijnde gebied en blokkeert op die manier 
de toegang voor alle recreanten en eigenaren van een chalet op Nederheide.  
Ook al blijft het terrein vrij toegankelijk, wie wil er dan nog gaan mountainbiken, paardrijden, 
hardlopen of met zijn hond en kinderen gaan wandelen tussen de graven en rouwende mensen. 
 
Het afrasteren van het terrein is waarschijnlijk een kwestie van tijd wanneer de overlast van wilde 
zwijnen, dassen, vossen en/of wolven toeslaat.  
Of gaan we al deze dieren weglokken, verjagen of af laten schieten?  
http://natuurbegraafplaats-waaromniet.nl/wild-zwijn-vernielt-natuurbegraafplaats/ 
http://natuurbegraafplaats-waaromniet.nl/veel-gedoe-gravende-vossen-en-graven/ 
 

 
 
 

1) Met een kostprijs van ±€5.000,00 per plaats is dit alleen voor de welgestelden (net als de 
golfbaan) 

2) Let op de Firma Natuur-Begraven is een commerciële instelling niet te verwarren met 
Natuurmonumenten dit is een vereniging met significante subsidies van de overheid. 

a. Een deal met de  commerciële Firma Natuur begraven lijkt (is?) al beklonken.  

http://natuurbegraafplaats-waaromniet.nl/wild-zwijn-vernielt-natuurbegraafplaats/
http://natuurbegraafplaats-waaromniet.nl/veel-gedoe-gravende-vossen-en-graven/


b. De firma Natuur begraven heeft al diverse niet gemeentelijk privé grondstukken in 
het rood omlijnde gebied opgekocht. 

c. Er ontstonden recentelijk opnieuw vragen doordat het leek alsof alle paden met de 
bestemming begraafplaats zijn verbreed, geëgaliseerd en structureel nissen gemaakt 
terwijl dit in de omringende kavels niet is gebeurd. 

3) De Firma Natuur begraven of andere gegadigden zouden ook een tegen de Stippelberg 
gelegen landbouwgebied aan kunnen kopen en dit ontwikkelen tot natuurgebied waardoor 
ze het natuurgebied uitbreiden (net als bij de golfbaan) i.p.v. inkrimpen  

4) Als er een natuur begraafplaats in de gemeente moet komen gaat dat dan niet via een 
openbare aanbesteding? 

Al vast bedankt en met vriendelijke groet, 
Harrie Relou 
 


